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If you need to connect to other Bluetooth devices, short press the 【     】 key to 
cutoff the connection with the current device, the blue light flashes, and the 
Bluetooth  returns to the waiting connection state. 

Safe for use in non- tropical climates only

01 Important Reminder

03 Productsand accessories

04 Bodybutton functions

02 Product Features

1.

Power on: long press for 2 seconds  
Power off: long press for 3 seconds

1.
2.

TWS pairing: long press the Bluetooth button for 3 seconds to enter TWS pairing mode. 
Disconnect TWS : long press the main/secondary Bluetooth button.
TWS Pairing: Long press bluetooth button 3 seconds on first F1 to enter TWS mode, this 
F1 to be master. Turn on another F1, this F1 to be slave. Master is left channel, Slave is right 
channel.  
Disconnect bluetooth : Short press  Bluetooth button 
Factory Reset: Press and hold on bluetooth button 8 seconds. All paired listing will be removed. 
After successfull reset, LED indicators run from left to right, then frrom right to left, total 5 seconds.

1.
2.
3.

4.
5.

2.
3.

4.
5.
6.
7.

8.

9.

10.

AFTER SALE

After-sales
Service

4.

INSTRUCTIONS

User
Manual

+

2.

3.

① Power Button/Power

② 蓝牙键/TWS

F1 Chasing Light Sound Wood—
Outdoor Multifunctional Bluetooth Speaker

·User Manual·
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1.

1. Speaker
2. AUX audio cable

3. USB power cable/data cable 
4. After-sales service card + user manual

1.  Born in the wild, the master of outdoor camping atmosphere

2. 5200mAh energy storage capacity

3.  Small and portable, with sound and light, elegant rhythm

4. A symphony of visual and music

5. Both a camping light and a bluetooth speaker

VOL

④ Next song

③ Previous song

⑤ Volume Knob

⑥ Light Knob

⑧ Charging
⑨ USB playback/powerbank 

⑦ AUX  

③ Previous song: Short press the previous song button
④ Next song: Short press the next song button
⑤ Volume knob

Please use a 5V/2A power adapter to charge the speaker

In Bluetooth mode, plug in the AUX cable to enter AUX mode to play music.

1.
2.

1.

2.

3.

3.

4.

5.

6.

⑧ Charging port

Turn on the speaker and insert the USB flash drive to play the USB flash drive.
When turned on, it can directly output 5V 1A to charge external devices.

⑨ USB playback/mobile power output interface

⑦ AUX interface function

It will automatically shut down after 15 minutes of no connection in the 
power-on state, and it will not shut down when it detects that the light is on.

Automatic shut-down

1. The power indicator light will turn off automatically after it lights up for 5 
seconds.
2.  Short press the speaker button during use, the battery indicator light will 
turn on for 5 seconds, and the indicator light will stay on during charging.

Smart Power Saving Mode

⑥ Light knob
Brightening: Rotate clockwise 

Dim: Rotate counterclockwise

Switch warm light/cold light clockwise

05 Power display

1.
2.
3.
4.

5.

When 5%<battery <10%, LED1 red light is on
When 15%<battery <25%, LED1 white light stays on
When 25%<battery <45%, both LED1 and LED2 white light stays on
When 50%<battery <75%, the LED1, LED2, and LED3 white light stays on at the 
same time;
When 75%<battery <100%, 4 LEDs white light stays on at the same time

Working status:

06 Chargingpower display

1.
2.
3.
4.
5.

When battery <15%, LED1 white light flashes
When 15%<battery  <50%, LED1 stays  white, LED2 white light flashes
When 50%<battery <75%, LED1 and LED2 stays white, LED3 white flashes
When 75%<battery <99%, LED1, LED2, LED3 stays white, LED4 white flashes
When battery =100%, 4 LED stay white light 

Charging:

07
Press and hold on bluetooth button 8 seconds. All paired listing 
will be removed. After successfull reset, LED indicators run from left 
to right, then frrom right to left, total 5 seconds.

1.

2.

Precautions:

Bluetooth
NOWGO F1

NOWGO F1

08 Bluetoothconnection

1.

2.

3.

4.

Pair the speaker with a Bluetooth-enabled tablet or smartphone

②  Bluetooth /TWS 

① Power 

Please read and follow this user manual.
Please store and use this product at room temperature.
Please do not use this product in high temperature environments, such as in direct 
sunlight, near open flames, or other similar environments.
Please do not throw it away to avoid damage to this product due to falling.
Please use a power charger with the rated voltage of the speaker for charging.

If the cable does not match your device, please contact the dealer.
Please adjust the volume of the speaker to an appropriate level to avoid damage 
to your hearing
This product is waterproof and can be used in environments with splashing water, 
but do not let this product be immersed in water. If liquid splashes on the surface 
of this product, please wipe it with a dry flannel or napkin.

No matter the equipment is damaged due to any reason, it must be repairedby 
professional maintenance personnel in time. Unauthorized disassembly will invalidate 
the warranty.

This product is made of recyclable high-performance materials and components.
Do not dispose of this product with other household waste. Please understand the 
local regulations on the separate collection of electronic and electrical equipment 
and batteries. Your correct disposal of these products is a contribution to the protection 
of the environment, human health, conservation and rational use of natural resources.

Only suitable for safe use in areas below 2000 meters above sea level

Electronicinformationproductrecyclingsign

WEEE waste electronic and electrical product recycling sign 
(not suitable for mixed dumping with domestic waste)

Through light and sound, escapes the hustle and bustle and restlessness, and 
preserves the graceful time of the exclusive moment. The retro candlelight sound 
adds a sense of ritual to the ordinary life, and opens a 360° immersive sound journey.

5200mAh large-capacity battery can continuously provide lighting for up to 12 
hours, lighting up the whole night. Meet your multiple needs for outdoor activities, 
allowing you to enjoy the best time.

Small and portable, comfortable to hold, with effortless hand-held lighting. 
Soft and natural warm light, easy to fill the atmosphere and enjoy exquisite camping. 
Infinite dimming, to make light and dark gradient as you wish. Flicker-free simulated 
candlelight, healing light and sound, adding a sense of ritual to ordinary life.

Through light and sound, escapes the hustle and bustle and restlessness, and 
preserves the graceful time of the exclusive moment. The retro candlelight sound 
adds a sense of ritual to the ordinary life, and opens a 360° immersive sound journey.

Bluetooth 5.3 provides a smoother experience, fast connection speed, stable 
transmission, and low power consumption. By independent sound unit, the sound 
quality is touching.

Volume up: Rotate clockwise.
Volume reduction: Rotate counterclockwise

Pause/play: Short press
Voice Assistant: Long press

Incoming call : short press to answer, long press to reject, short press to hang 
up during answering, long press to switch to mobile phone  Answering 

 Double click to switch mode: USB/BT/AUX

Press and hold the power button to turn on the Speaker, then the blue light 
will light up, and it will enter Bluetooth mode by default, waiting for Bluetooth pairing.
Find "Settings" on your smart device, turn on and search for the device. 
Click the NOWGO F1 found in the Bluetooth device list to start connecting.

The connection is successful and you will hear a tone. After successful connection, 
you can play music or make hands-free calls.

The effective distance of Bluetooth connection is about 30m, depending on 
the environment. Music transmission may be interrupted by obstacles between 
device and speakers, such as walls, the devicemetal of casings, or other nearby 
devices operating on the same frequency. 

When the Bluetooth speaker is turned on, it will automatically connect back to the 
last connected device before it was shut down. There is no need to search  again o 
pair Bluetooth.



01
请阅读并遵循本使用手册。

请在常温环境中存放和使用本产品。

请勿在高温环境下使用本产品，如阳光直射处、靠近明火处或其它类似环境。

请勿丢掷，避免因跌落造成本产品损坏。

请使用音箱额定电压的电源充电器充电。

如果连接线与您的设备不匹配，请与销售商联系。

请将音箱调至合适音量，避免对您的听力造成损害。

本产品为防水设计，可以在有溅水的环境中使用，但切勿让本产品处于浸水状
态。如果有液体溅到本产品表面，请用干绒布或餐巾擦拭即可。

无论设备因何原因损坏，都必须及时请专业维修人员修理，擅自拆卸将使保修
失效。

本产品采用可回收利用的高性能材料和组件制造而成，切勿将本产品与其它
生活垃圾一起处理。请了解当地关于分类收集电子、电气设备及电池的规定，
您正确弃置这些产品的举动是对保护环境、人类健康、节省和理智的使用自然
资源的贡献。

重要提示

03 产品及附件

04 机身按键功能

02 产品特性

1.

开机：长按2秒
关机：长按3秒

1.
2.

蓝牙配对：开机进入蓝牙配对模式
断开蓝牙连接：蓝牙连接状态下，短按蓝牙键
TWS配对：长按蓝牙键3秒，进入TWS配对模式
断开TWS连接：在TWS连接情况下长按主/副机蓝牙键

1.
2.
3.
4.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

AFTER SALE

售后
服务

4.

INSTRUCTIONS

使用
说明

+

2.

3.

① 电源键/Power

② 蓝牙键/TWS

F1逐光声林—户外多功能蓝牙音箱
· 使 用 说 明 ·
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仅适用于非热带气候条件下安全使用

仅适用于海拔2000米以下地区安全使用

电子信息产品回收利用标志

WEEE废弃电子电器产品回收标志（不适合与生活垃圾混合倾倒）

1.

1. 音箱主机
2. AUX音频线

3. USB电源线/数据线
4. 售后服务卡+使用指南

光音悦动间，逃离喧嚣与躁动，留存专属此刻的曼妙时光，复古烛光音响，为稀疏
平常的生活增添仪式感，开启360°沉浸音旅。

1. 向野而生，户外野营氛围大师

5200mAh大容量电池，可持续提供照明长达12h，照亮一整夜。满足您在户外活动
的多重需求，让您尽享美好时光。

2. 5200mAh储能电量

小巧轻便，握感舒适，手持照明毫不费力。柔和自然暖光，轻松拉满氛围，享受精致
露营。无极调光，明暗渐变随心。无频闪仿真烛光，治愈光音，为平淡的生活增添仪
式感。

3. 小巧便携，声光搭配，优雅律动

小小的机身具备饱满的声场和强悍的低频爆发力。360°全景立体音效，能让周围
听者拥有一致的感官体验，无论何处，都处于音乐中央。

4. 一场视觉与音乐的交响

蓝牙5.3更畅快的体验，连接速度快，稳定传输，低功耗。独立发声单元，音质动人心弦。
5. 既是露营灯，也是蓝牙音响

② 蓝牙键/TWS

① 电源键/Power

11 Common troubleshooting methods

10 Specifications

Mold  number

speaker  unit

Rated  output  power

Bluetooth  version

Play  mode

Music  format

Power supply

Charging  input

Discharge  output

Package  Size

Product  volume

product  weight

Barcode

Appearance  patent

: Chasing Light Forest F1 

: 48MM*2

: 10W+10W

: 5.3

: BT/AUX/U disk

: MP3/WMA/WAV/APE/FLAC

: 5200mAh built-in rechargeable lithium battery

: DC 5V/2A

: DC 5V/1A

: 220 mmx303x110 mm

: Diameter 102mmxH193mm(excluding braided rope)

: 850g

: 6944044912285

: 2033302221954

question

Intermittent sound in Bluetooth mode
· Please make sure that the connection distance between the host and the Bluetooth device is within 10 meters; 

· Please ensure that there are no obstacles between the host and the Bluetooth device; 

· Or try to change to another Bluetooth device for playback.

· Please check whether the audio cable is correctly connected in place; 

· Please check whether the sound card of the host computer is running normally; 

· Or whether it is correctly connected to the corresponding audio output interface.

· Please check whether the format of the USB flash drive is FAT32;

· Please check whether the files in the U disk are APE, FLAC, MP3, WMA, WAV.

· Please turn off the speaker and charge it for 30 minutes before turning it on again;

· Or press and hold the reset button to reset and then restart.

·Pleasetry turning up the volume;

· Please select the correct audio input channel;

· Please make sure all cables are connected correctly.

· Please make sure all cables are connected correctly;

· Or try to replace other audio cables;

· Please make sure that there is no noise in the output of the device connected to the audio cable.

· Please ensure that the TP-C charging cable is properly connected to the adapter and host;

· Please check whether the voltage and current of the power adapter meet the requirements;

· Please make sure that the TP-C charging cable can be charged normally with other devices.

· Pleasecheck whether the device is in pairing state (in Bluetooth mode); 

· Or try to restart the device and perform Bluetooth pairing again.

No sound in audio input mode

No sound/format error in U disk mode

Button does not respond

No sound from speaker

Noise from the speaker

Not charging

Bluetooth pairing failed

Solution
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1.

2.

1.

2.

3.

3.

4.

5.

6.

11 常见故障处理方法

10 规格参数

型 号

扬 声 器 单 元

额定输出功率

蓝 牙 版 本

播 放 模 式

音 乐 格 式

电 源 供 应

充 电 输 入

放 电 输 出

包 装 尺 寸

产 品 体 积

产 品 重 量

商 品 条 码

外 观 专 利

: 逐光声林 F1

: 48MM*2

: 10W+10W

: 5.3

: BT/AUX/U盘

: MP3/WMA/WAV/APE/FLAC

: 5200mAh内置充电式锂电池

: DC 5V/2A

: DC 5V/1A

: 220 mmx303x110 mm

: 直径102mmxH193mm(不含编织绳）

: 850g

: 6944044912285

: 2033302221954

问题

蓝牙模式下声音断续
· 确保主机与蓝牙设备的连接距离在10米以内;
· 请保证主机与蓝牙设备之间没有障碍物阻隔；
· 或者尝试更换另一个蓝牙设备进行播放。

· 请检查音频连接线是否正确连接到位；
· 请检查电脑主机声卡运行是否正常；
· 或是否正确连接到相应的音频输出接口。

· 请检查U盘的格式是否FAT32；
· 请检查U盘卡内文件是否是APE、FLAC、MP3、WMA、WAV。

· 先关机充电30分钟再开机；
· 或按住复位键复位后重新开机。

· 尝试调大音量；
· 请选择正确的音频输入通道;
· 请确保所有的线缆均正确连接。

· 请确保所有线缆都已正确连接;
· 或尝试更换其它音频线缆；
· 请确保音频线外接的设备端输出本身没有杂音。

· 请确保TP-C充电线与适配器和主机正确连接；
· 请检查电源适配器的电压和电流是否满足需求；
· 请确保TP-C充电线与其它设备能正常充电。

· 检查设备是否处于配对状态(蓝牙模式下)；
· 或尝试重新开机后再次进行蓝牙配对。

音频输入模式无声音

U盘模式无声音/格式错误

按键无反应

扬声器无声音

扬声器有杂音

不充电

蓝牙配对不成功

解决方法

NowGo Follow Light F1  /  06

105mm

105mm

270mm
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④ 下一曲

③ 上一曲

⑤ 音量旋钮

⑥ 灯光旋钮

⑧ 充电接口
⑨ USB播放/移动电源输出接口

⑦ AUX接口功能

③ 上一曲：短按上一曲 ④ 下一曲：短按下一曲

⑤ 音量旋钮

请使用5V/2A的电源适配器给音箱充电

蓝牙模式时，插入AUX线进入AUX模式播放音乐

1.

2.

1.

2.

3.

3.

4.

5.

6.

⑧ 充电接口

开机插入U盘进入U盘播放
开机可直接对外输出 5V 1A给外部设备充电

⑨ USB播放/移动电源输出接口

⑦ AUX接口功能

开机状态无连接15分钟后自动关机，检测到开灯状态下不关机。

自动关机

1. 开机电量指示灯亮5秒后自动关闭。

2. 使用中任意短按音箱按键，电量指示灯亮5秒自动关闭，充电时指示灯常亮

智能省电模式

音量加：顺时针方向旋转

音量减：逆时针方向旋转

短按：暂停/播放

长按：语音助手

来电接听：短按接听，长按拒接，接听过程中短按挂断，长按切换到手机接听

双击切换模式

⑥ 灯光旋钮
调亮:顺时针方向旋转

调暗：逆时针方向旋转

顺时针切换暖光/冷光

05 电量显示

1.
2.
3.
4.
5.

5%<battery level<10%时,LED1红灯亮
15%<battery level<25%时,LED1白灯长亮
25%<battery level<45%时,LED1、LED2同时白灯长亮
50%<battery level<75%时，LED1、LED2、LED3同时白灯长亮
75%<battery level<100%时,4个LED灯同时白灯长亮

开机状态下:

06 充电电量显示

1.
2.
3.
4.
5.

battery level<15%时,LED1白灯闪
15%<battery level<50%时,LED1白灯长亮，LED2白灯闪
50%<battery level<75%时，LED1、LED2同时白灯长亮，LED3白灯闪
75%<battery level<99%时,LED1、LED2、LED3同时白灯长亮，LED4白灯闪
battery level=100%时,4个LED灯同时白灯长亮

充电中：

07 复位

如果产品因其它因素导致软件死机可通过长按电源键 1 0 秒进行复位修复。
如果无法蓝牙连接，长按蓝牙键8秒清除配对记录，恢复出厂设置。

蓝牙音箱处于开启状态,会自动回连关机前最后一个连接设备，无需重新搜索
配对蓝牙。

如需连接其它蓝牙设备，短按【 】键可切断与当前设备连接，蓝灯闪烁，蓝牙返
回等待连接状态。

1.

2.

注意事项：

Bluetooth
NOWGO F1

NOWGO F1

08 蓝牙连接

1.

2.

3.

4.

长按电源键开机，蓝灯点亮，默认进入蓝牙模式，等待蓝牙配对。

在您的智能设备上找到“设置”，打开蓝牙，搜索设备。点击蓝牙设备列表中已搜
索到的NOWGO F1，开始连接。

连接成功，您将听到提示音。成功连接后，即可在蓝牙设备上播放音乐或免提通
话。

蓝牙连接有效距离约30m，具体因环境而异。音乐传输可能因设备与音箱之间
的障碍物而中断，如墙、设备的金属外壳或附近相同频率工作的其它设备。

将音箱与具有蓝牙功能的平板电脑或智能手机配对



产 品 保 修 卡

用 户 姓 名:

用 户 地 址：

产 品 型 号：

购 机 日 期：

售 机 单 位：

联 系 电 话：

售机单位地址：

邮 编：

售机单位签章：

维 修 单 位：

地 址：

送 修 故 障：

修 理 结 果：

日 期：

送 修 故 障：

修 理 结 果：

日 期：

联 系 电 话:

产品序列号：

联 系 电 话：

邮 编：

经 手 人：

经 手 人：
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New Arrivals

F6  IP67  20W F8  IP67  40W

C1  100W  30000mAh C2  60W  15000mAh

UHF Microphone



FCC Statement
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following
two conditions:
(1)This device may not cause harmful interference, and
(2)this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation.
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital
device, pursuant to part 15 of the FCC Rules.
These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in 

a residential installation.
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not
installed and used in accordance with the instructions,
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee 

that interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which
can be determined by turning the equipment off and on,
the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 

measures: Reorient or relocate the receiving antenna.
.Increase the separation between the equipment and receiver.
.Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver 

is connected.
.Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by
manufacturer could void your authority to operate this equipment. RF Exposure
Information
The device was evaluated to meet general RF exposure requirements. This equipment 

should be installed and used with a minimum distance of 0 mm between the radiator and
your body.


